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aktuality

Politici asi zmírní podmínky dávek na pomůcky postiženým

vloženo: 16.5.2017, 20.26

Sněmovna zřejmě zmírní podmínky pro poskytování dávek na takzvané zvláštní pomůcky zdravotně
postiženým lidem. Novela postoupila po úterním druhém čtení do závěrečného schvalování, její zamítnutí
nikdo nenavrhl. Poslanci by mohli...

Žďárské sociální služby

vloženo: 15.5.2017, 21.12

Setkání s uživateli a zaměstnanci žďárských sociálních služeb.

Popřáli jsme maminkám ...

vloženo: 14.5.2017, 16.28

Spisovatel Jiří Stránský kdysi řekl: "U nás doma platí zákon o radosti. Ten zní: Když můžeš udělat radost, tak
musíš!" "Dnes jsme snad udělali radost společně s Petrem Piáčkem a...
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Konference o sociálním podnikání

vloženo: 12.5.2017, 23.10

Vít Kaňkovský: "Dnes se v Jihlavě uskutečnila konference o sociálním podnikání, na které se účastníci měli
možnost seznámit s činností svých kolegů, poznat, jak to dělají jinde a předat si...

V Senátu se hovořilo o rozpadu rodin

vloženo: 12.5.2017, 23.00

V Senátu se uskutečnil seminář týkající se rozpadu rodin, který jsem zaštítili místopředsedkyně Senátu
Miluše Horská, poslanec Vít Kaňkovský a europoslanec Tomáš Zdechovský.
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Havlíčkobrodský domov pro seniory

vloženo: 11.5.2017, 22.52

Vít Kaňkovský: "Dnes opět skvělí posluchači přednášky o prevenci úrazů. Tentokrát v DPS v Havlíčkově
Brodě. Děkuji :-) Díky patří také paní ředitelce Magdaléně Kufrové. Samozřejmě ani dnes jsem nemohl...

Můj postoj k současné vládní krizi

vloženo: 10.5.2017, 00.04

Považuji za správné, aby v souladu s Ústavou ČR pan prezident na návrh pana premiéra odvolal ministra
financí, a hnutí ANO si vybralo na tento post nového kandidáta. Pokud se to...
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Za seniory do Moravských Budějovic

vloženo: 9.5.2017, 22.17

Vít Kaňkovský: "Dnes odpoledne jsem v Domě sv. Antonína v Moravských Budějovicích přednášel uživatelům
a zaměstnancům domova o prevenci úrazů seniorů. Rád jsem ale využil této příležitosti a přítomným
ženám...

Nejen o kvalitě zdraví na jihlavské škole FARMEKO

vloženo: 3.5.2017, 22.02

Jihlava, 3.5.2017 - O kvalitě zdraví v ČR dnes přednášel poslanec Vít Kaňkovský na jihlavské škole FARMEKO
- Vyšší odborná škola zdravotnická a Střední odborná škola, s.r.o. Vedle kvality zdraví došlo...
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II. Den hospicové a paliativní péče na Vysočině

vloženo: 19.4.2017, 19.34

V Jihlavě se uskutečnil druhý ročník Dne hospicové a paliativní péče na Vysočině. Letošní konference nese
název "Jsem profesionál a jak zůstat člověkem?".  

Radostné Velikonoce

vloženo: 13.4.2017, 20.42
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Povinný elektronický recept, implementace Zdraví 2020, primární prevence nebo úhrada vzletů
LZS …

vloženo: 7.4.2017, 20.53

Celkem tři interpelace na ministra zdravotnictví Miloslava Ludvíka přednesl poslanec Kaňkovský dne 6.
dubna 2017 na  56. schůzi PSP.

V Poslanecké sněmovně se předávaly ceny APLAUS 2017

vloženo: 4.4.2017, 21.12

V Poslanecké sněmovně se v pondělí 3. dubna uskutečnila vernisáž fotografické výstavy, během níž
proběhlo udělování cen APLAUS 2017. Záštitu nad akcí převzal poslanec Vít Kaňkovský.



7

S jihlavskými seniory nejen o prevenci úrazů

vloženo: 30.3.2017, 21.11

Vít Kaňkovský: "Děkuji jihlavským seniorkám a seniorům za milé přijetí a skvělou atmosféru. Po přednášce o
prevenci úrazů a zvídavých otázkách mne pozvali i na následnou oslavu jubilantů, kde jsme...

Údržba zdravotnických přístrojů i školení by mohly být jednodušší

vloženo: 21.3.2017, 15.49

Vláda včera projednala můj poslanecký návrh zákona, který má za cíl zjednodušit zdravotnickým zařízením
provádění servisu a údržby zdravotnických přístrojů a školení zaměstnanců pro jejich obsluhu.
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